



Chères écoles, chers membres

Dear FEDE members,

**Nouveau** : un accord de coopération entre l'école doctorale de la FEDE et l'université espagnole Camilo José Cela (UCJC), membre du groupe SEK fondé en 1892, a été officiellement signé le 5 mars 2020 .

Dans le cadre de ce nouvel accord, l'école doctorale internationale de l'UCJC attribuera **une bourse d'études de 5 000 euros à un doctorant FEDE pour ses travaux de recherche dans les Sciences de l'Education.**

La FEDE et l'université Camilo Jose Cela souhaitent par cet accord renforcer les travaux de recherche, la mobilité internationale et le développement des Sciences de l'Education.

Cette collaboration est le fruit **des liens historiques entre la FEDE et le groupe éducatif SEK**, actuellement dirigé par la fille de Felipe Segovia, qui fut président de la FEDE et fervent défenseur des valeurs européennes dans les années 1960.

**Breaking news**: on 5 March 2020 a cooperation agreement was officially signed between the FEDE's Doctoral School and Spain's Camilo José Cela University (UCJC), a member of the SEK Group founded in 1892.

As part of this new agreement, the UCJC's international doctoral school will provide **€5000 of funding to a FEDE doctoral student wishing to undertake research in education sciences.**

Through this agreement, **the FEDE and Camilo Jose Cela University** wish to boost research, international mobility and the development of education sciences.

Cooperation between the FEDE and UCJC is the result of **historical connections between the FEDE and the SEK education group**, which is currently headed by the daughter of Felipe Segovia, a former FEDE Chairman and a fervent defender of European values in the 1960s.

You can find out more about Camilo José

Découvrez l'université Camilo José à travers sa vidéo de présentation :

Cela Univerity by watching this introductory video

[Regarder la vidéo](#)

[Watch the video](#)

Fidèlement,  
La FEDE

Faithfully,  
The FEDE



---

*NB : n'oubliez pas d'ajouter notre adresse à vos favoris afin d'éviter qu'elle soit spammée !*  
*NB: In order not to miss out on messages from the FEDE, please add this address to your contacts!*

*Copyright © 2021 FEDE, All rights reserved.*

**Our mailing address is:**  
[join@fedede.education](mailto:join@fedede.education)

Want to change how you receive these emails?  
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).